
IDROTTSKLUBBEN HEPHATA 
Protokoll fört vid årsmöte 

 
Sammanträde:  Årsmöte 
Datum:   Lördag den 22 mars 2014 kl. 15:00 
Plats:   Riksidrottsmuseet 
 
 
 
Mötesordförande: Yngve Ingvarsson  
 
 
 
Mötessekreterare: Sven-Emil Karmgård 
 
 
 
Protokolljusterare: Britt Karmgård    Kjell Gunnå 
 
Antal röstberättigade medlemmar närvarande: 32 stycken och ett antal övriga gäster 
 
1. Årsmötets öppnande 
Klubbens ordförande Gull-Britt Lindahl hälsar alla närvarande hjärtligt välkomna till klubbens 
122:a ordinarie årsmöte. Därefter följer en parentation över två under år 2013 avlidna 
medlemmar, hedersledamot Robert Öman och hedersmedlem Bertil Ulfsparre. 
 
Gull-Britt inleder med att framföra aktuell information från styrelsen. Igår, fredag 21 mars, har 
styrelsen lämnat in ett anbud till Stockholms stads idrottsförvaltning på upphandlingen för drift 
av Liljeholmshallarna. Det är ett väldigt spännande projekt och konkurrensen är också tuff. 
 
Från och med den 1 april kommer Henryk Zwolinski att börja arbeta på deltid för både IK 
Hephata och Svenska Dövidrottsförbundet. Henryk kommer att filma och redigera material till 
våra hemsidor och ansvara för utvecklandet av webb-TV-delen. 
 
Avslutningsvis sammanfattar Gull-Britt lite från året som gått där den självklara höjdpunkten var 
arrangerandet av Svenska Dövidrottsspelen som blev väldigt lyckat. Efter Gull-Britts anförande 
presenterade hon årets utmärkelser för år 2013: 
 
Årets ledare: Fredrik Öller, ishockey, för hans uppoffrande arbete med den nybildade sektionen 
och den första säsongen för ishockeylaget. 
Årets manlige idrottare: Anton Elofsson, bowling, för hans fantastiska säsong med många 
svenska rekord och medaljer i Deaflympics i Sofia. 
Årets kvinnliga idrottare: Dambasketlaget för deras insatser i Eucocup 2013 i Pesaro, Italien, där 
de vann turneringen och blev europamästare för klubblag för första gången. 
 
Efter presentationen följde årets tre första lottdragningar i medlemslotteriet. Därefter förklarar 
Gull-Britt årsmötet för öppnat. 
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2. Val av mötesordförande och mötessekreterare 
Valberedningen föreslår Yngve Ingvarsson till mötesordförande och Sven-Emil Karmgård till 
mötessekreterare. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja enligt valberedningens förslag. 
 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare 
Valberedningen har inga namnförslag. Årsmötet föreslår Britt Karmgård och Kjell Gunnå. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja enligt årsmötets förslag. 
 
4. Årsmötets utlysande 
Mötesordförande frågar om årsmötet har utlysts på rätt sätt. 
 
Årsmötet beslutar att 
anse årsmötet behörigt utlyst. 
 
5. Behandling av 
 
5.1 Verksamhetsberättelse 
Med anledning av att verksamhetsberättelsen distribuerats med kort varsel inför mötet föreslår 
mötesordförande att den gås igenom i lugn och ro, sida för sida. På s. 12 påpekar Ulf Nilsson att 
herrlaget kom trea i lag-SM, inte etta. På s. 13 meddelar Sven-Emil Karmgård att resultatlistan för 
tennis-KM ska kompletteras. På samma sida föreslår Kjell Gunnå att europamästerskap för 
klubblag ska finnas med. På s. 15 vill Kjell Gunnå att det i stycket om Boliviaprojektet förtydligas 
att klubben faktiskt tagit emot besök i november i samband med SDI:s 100-årsjubileum. 
 
Årsmötet beslutar att 
med ovanstående tillägg och/eller korrigeringar godkänna verksamhetsberättelsen. 
 
5.2 Förvaltningsberättelse 
Mötesordförande går igenom förvaltningsberättelsen med resultat- och balansräkning, noter och 
slutord. 
 
Årsmötet beslutar att 
fastställa styrelsens förslag till disposition av årets resultat på 105 262 kronor samt resultat- och 
balansräkningar och i övrigt anse förvaltningsberättelsen som färdigbehandlad. 
 
5.3 Revisionsberättelse 
Mötesordförande lämnar över ordet till revisor Erik Lindquist som föredrar delar ur 
revisionsberättelsen. 
 
Årsmötet beslutar att 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
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6. Fråga om ansvarsfrihet 
Mötesordförande frågar om årsmötet kan bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 
Årsmötet beslutar att 
bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2013. 
 
7. Behandling av motioner och propositioner 
 
7.1 Stadgeändring 
Idrottskonsulent Sven-Emil Karmgård och kassör Tomas Hellström presenterar styrelsens 
proposition om en stadgeändring för 16 § andra stycket. Nuvarande lydelse: ”Förslag från 
medlem ska vara styrelsen tillhanda senast åtta veckor före årsmötet.” 
 
Föreslagen lydelse: ”Förslag från medlem ska vara styrelsen tillhanda senast fyra veckor före 
årsmötet.” Syftet med denna revidering är att kunna uppmuntra medlemmarna till att lämna in 
motioner efter att de fått kallelsen till årsmötet som ska skickas ut sex veckor innan årsmötet. 
 
Årsmötet beslutar att 
godkänna styrelsens proposition om stadgeändring. 
 
8. Val av  
 
8.1 Sektionsledare 
En presentation sker av nuvarande sektionsledare: 
 
Basketboll Christian Boklund 
Bowling Ulf Nilsson 
Cykel  Vakant 
Golf  Hans Rimberg 
Fotboll/futsal Bülent Yalcin 
Innebandy Rasmus Westberg och Erik Akervall 
Ishockey Fredrik Öller 
Motion  Gull-Britt Lindahl 
Racketsport Sven-Emil Karmgård 
 
Årsmötet beslutar att 
omvälja samtliga sektionsledare och nyvälja Robert Hummelvik till ledare för den nybildade 
cykelsektionen. 
 
8.2 Valberedning 
Mötesordförande, som själv sitter i den nuvarande valberedningen, berättar att han avser att kliva 
av. Therese Rollvén är föreslagen till att ta plats i den nya styrelsen och kan därför inte heller 
fortsätta. Peter Hegethorn har också aviserat att han inte fortsätter. Därför ber mötesordförande 
om namnförslag från årsmötet till den nya valberedningen. Årsmötet föreslår Niklas Wanjura och 
Ulf Nilsson. 
 
Britt Karmgård lyfter fram vikten av att både män och kvinnor ska finnas representerade i 
valberedningen och föreslår att en tredje och kvinnlig ledamot väljs in till valberedningen vid 
klubbmötet i höst. 
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Årsmötet beslutar att 
välja Niklas Wanjura och Ulf Nilsson och att låta klubbmötet göra ett fyllnadsval samtidigt som 
det meddelas vem som utsetts till ordförande i valberedningen. 
 
8.3 Revisorer 
Valberedningen föreslår omval av Erik Lindquist och, efter Ola Lundström som avböjt omval, 
nyval av Per-Anders Malmström, som tidigare varit ersättare. Då valberedningen inte har något 
namnförslag på ersättare frågar mötesordförande om årsmötet har något förslag. Årsmötet 
föreslår Ulrica Broberg. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Erik Lindquist och Per-Anders Malmström till ordinarie revisorer för en tid av ett år och 
välja Ulrica Broberg till ersättare för en tid av ett år. 
 
8.4 Ordförande 
Valberedningen föreslår nyval av vice ordförande Charlotte Gustavsson till ordförande. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Charlotte Gustavsson till ordförande för en tid av ett år. 
 
8.5 Ledamöter 
Valberedningen föreslår omval av Tomas Hellström och Urban Mesch samt nyval av Adam 
Racki. I fyllnadsval, efter den i förtid avgående Anna-Karin Hansen och Charlotte Gustavsson 
som nu blivit ordförande, föreslår valberedningen nyval av Gull-Britt Lindahl och Therese 
Rollvén. Det informeras vidare att Romel Belcher har ett år kvar på sin mandatperiod. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Adam Racki, Tomas Hellström och Urban Mesch till ledamöter för en tid av två år och 
Gull-Britt Lindahl och Therese Rollvén till ledamöter för en tid av ett år. 
 
8.6 Ombud till forum/representantskap 
Idrottskonsulent Sven-Emil Karmgård meddelar att årsmötet oftast överlåter åt styrelsen att 
själva utse en representant. 
 
Årsmötet beslutar att 
hänskjuta detta val åt styrelsen. 
 
9. Övriga frågor 
Mötesordförande meddelar att brukligen anmäler man övriga frågor i början av mötet. Inga 
sådana har kommit in. Bülent Yalcin begär att få ordet och mötesordförande beviljar det. Bülent 
ser ett ökat behov av samarbete med Alviksskolan och deras elever, speciellt när antalet elever på 
Manillaskolan inte är lika många som tidigare och när många elever med hörselnedsättning börjar 
gå individualintegrerat på andra skolor. Ett samarbete med Alviksskolan kan fånga upp nya 
idrottande medlemmar för klubben. Bülent vill gärna att styrelsen fångar upp hans förslag och ser 
över detta. 
 
Idrottskonsulent Sven-Emil Karmgård, även distriktskonsulent för Dövidrott Östra, inflikar att 
distriktet har ett fint samarbete med Alviksskolan vad gäller skol-SM. Fler och fler elever därifrån 
deltar i dessa arrangemang och det är kanske en början på ett samarbete på klubbnivå också. 
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10. Årsmötets avslutande 
Mötesordförande framför att normalt lämnar man över klubban till den nyvalda ordföranden, 
men då Charlotte Gustavsson inte finns närvarande, tackar mötesordförande för ett väl 
genomfört årsmöte och avslutar detsamma. 
 
Därefter tar en avtackning vid med blommor där den tidigare ordföranden Gull-Britt Lindahl 
tackar mötesordförande Yngve Ingvarsson för ett väl lett årsmöte, avgående styrelseledamot 
Ulrica Broberg för hennes mångåriga insatser inom styrelsen, valberedningens Therese Rollvén 
och Yngve Ingvarsson för deras fina arbete (Peter Hegethorn saknades på årsmötet) och slutligen 
mötessekreterare Sven-Emil Karmgård. 
 
Avslutningsvis tackar idrottskonsulent Sven-Emil Karmgård klubbens avgående ordförande 
Gull-Britt Lindahl för hennes fantastiska engagemang för idrottsklubben under många år. 


